
Kandidatur, Lars Møller 

 

En del af jer kender mig allerede gennem mange år i bestyrelsen og fra klubbens udstillinger. 

Jeg stiller mig gerne til rådighed til endnu en turnus i bestyrelsen. 

Bestyrelsen har gennem de sidste år påbegyndt mange gode ting som jeg fortsat ønsker at være med til at 

følge til dørs. 

Det er ikke nogen hemmelighed at jeg brænder for udstillingerne. Men derudover er jeg helt på det rene 

med at Tolleren skal og kan så meget andet. Vi har i vores race et luksusproblem: Hundene vil stort set alt, 

hvad man kan finde på at tilbyde dem, og den styrke og glæde i racen skal vi om muligt blive endnu bedre 

til at gøre brug af. 

 

Med venlig hilsen 

 

Lars Møller 


